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KUOPION TALVIUIMARIT RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika  14.3.2023 klo 17.15 
 
Paikka  Jahtihovi, Kuopio 
 
Paikalla  Kaisa Littunen, puheenjohtaja 

Juuso Arkko 
Ulla-Mari Koskivirta 
Pekka Rautiainen 
Päivi Ruokolainen 

 
Poissa  Johanna Alastalo 

Olli Kuronen 
Mikko Paakkanen 
Taneli Yli-Lonttila 
Lisäksi Juha Kauttonen (rahastonhoitaja) 

 

1.Kokouksen järjestäytyminen, laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja Kaisa Littunen avasi kokouksen 17.20 ja totesi sen 
lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksen sihteeriksi valittiin Päivi 
Ruokolainen. 

 
2.Vuoden 2022 tilinpäätös ja yhdistyksen taloustilanne 
 

Juha Kauttonen esitteli vuoden 2022 tilinpäätöksen ja 
taloustilanteen. Vuosi 2022 oli sujunut pääasiassa budjetoidun 
mukaisesti. Kuluneena vuotena siirryttiin markkinahintaisen 
puutavaran nostoon Sorsasaloon. Hallitus hyväksyi 
tilinpäätöksen. 

 
Yhdistyksen taloustilanne on hyvä. Päätettiin siirtää 30 000 euroa 
säästöön. Tälle siirrolle tutkitaan tavallista säästötiliä 
parempituottoisia talletusvaihtoehtoja, ja esitys niistä tuodaan 
hallituksen päätettäväksi. 

 
3. Vuoden 2022 toimintakertomus 
 

Tehtiin korjauksia ja täydennyksiä hallituksen vuoden 2022 
hallituksen sihteerin Tiina Ynnilän tekemään 
toimintakertomusluonnokseen. Hallitus hyväksyi korjatun 



toimintakertomuksen lähetettäväksi toiminnantarkastajille. 
Toimintakertomus pöytäkirjan liitteenä. 

 
4.Kevätkokouksen järjestelyt ja esityslista, jäsenaloitteet 
 

Jäsenet olivat tehneet aloitteita pyydetyissä kanavissa 3 
kappaletta. Lisäksi aloitteita oli tehty facebook-
keskusteluryhmässä ja suusanallisesti hallituksen jäsenille. 
Aloitteet koskevat mm. Sorsasalon kiuasta ja kulkuväylää, 
mahdollista EU-hankerahoituksen hakemista yhdistyksen 
toimintaan sekä hallituksen jäsenten nimellisiä palkkioita. Aloitteet 
käsitellään kevätkokouksessa 

 
5.Sorsasalon kiuas ja kulkuväylät: tilannekatsaus, kunnossapito ja vastuut 
   

Keskusteltiin turvallisuus- ja vastuukysymyksistä erityisesti 
Sorsasalon toimipaikkaan liittyen. Todettiin hallituksen jäsenten 
olevan vastuussa kävijöiden turvallisuudesta. Sorsasalon kiukaan 
ja kulkuväylän toiminnassa on ollut ongelmia kuluvan talven 
aikana. 

 
Esitettiin, että selvitetään kunnolla vaihtoehdot Sorsasalon 
kulkuväylän lämmitysjärjestelmän uusimiseksi sekä kiukaan / 
lämmityksen toimivuuden suhteen sekä laaditaan suunnitelma 
niiden uusimiseksi. Asia otetaan käsiteltäväksi kevätkokouksessa 
jäsenaloitteiden yhteydessä. 

 
Kuluvan kauden aikana voidaan vain huolehtia väylän 
turvallisuudesta riittävällä lämmityksellä ja hiekoituksella. Näin 
päätettiin tehdä. Työntekijän lisäksi hiekoitus on jokaisen kävijän 
vastuulla ja tästä ohjeistetaan kävijöitä. Työntekijän ohjeistusta 
tarkennetaan. 

 
6.Jäsentilanne 
 

Hallitus on linjannut jäsenmäärän ylärajaksi 1500 jäsentä. 
Jäseniksi on otettu kuluvan vuoden aikana eroavien tilalle 
31.12.22 jäseneksi hakeneet. Jäsenmäärä on tällä hetkellä 
tilapäisesti sovitun rajan yläpuolella. Jäsenmäärän annetaan 
tasaantua aiemmin sovittuun lukemaan. Näillä näkymin uusia 
jäseniä voidaan ottaa seuraavan kerran vuoden 2024 alussa. 
Jäsenmäärää kuitenkin seurataan koko ajan. 

   
8. Muut asiat 
 

        Muut asiat siirrettiin käsiteltäväksi seuraavassa kokouksessa. 
 
9. Seuraava kokous 
  Seuraava kokous pidetään huhtikuussa 2023. 
 



10. Kokouksen päättäminen 
 
  Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.30 
 
 

 


